

Erronkak eta aukerak

C aritasek eta etxerik ez duten pertsonekin lan egin eta laguntzen diegun erakunde guztiak egiaztatu dugu **gaur egungo zaintza eta babes sistemak ez direla nahikoak**.

Premiazkoa da **eskubideak unibertsalak eta denontzat berdinak izango diren gizarte bat eraikitzea**, eta hori lortzeko, hainbat erronkari erantzuteko lan egin behar dugu; erronka horiek, aldi berean, aukerak dira:

- Pertsona **GUZTIENTZAKO** gizarte babes giza eskubidea izan dadin eskatzea.
- **Gizarte babeserako politika publikoak bermatzea**, egoera ahalunean dauden pertsonak kontuan hartuko dituztenak, eta gertatzen diren eskubide urraketak salatzea.
- **Komunikabideei eskatzea sentikorrak izateko**, egia esateko, eta gizartea etxerik gabeko pertsonen egoeraz jabetzen eta sentsibilizatzen laguntzeko.
- **Sufritzen dutenekiko elkartasuna, justizia eta enpatia balioak berreskuratzea**, pertsonak kontuan hartuko dituen gizarte bat eraikitzeko.

Zainketen gizarte baterantz aurrera egin behar dugu, non elkarren erantzule eta solidario sentituko garen.

Aurrera egitea eta pertsona guztiak etxe bat izan dezaten ahalbidetzea gizarte osoaren zeregina da.

aski da **INOR EZ ETXERIK GABE**

ANTOLATZAILEA



Caritas

LAGUNTZAILEAK



FINANTZATZAILEA



Etxegabeen egunerokotasunera hurbilduko gara

"Gizarte Zerbitzuetan ezin izan dut eskatu Gutxieneko Errenta tramitatzeko hitzordua, inoiz ez didate telefonoa hartzen eta nik ez dakit ordenagailuz eskatzen..."

"Ez daukat osasun txartelik eta osasun etxearen esan didate txartela behar dudala mediku batek ikusteko. Kezkatuta nago eztula dudalako..."

"Lan elkarritzeta baterako hitzordua nuen, baina aterpetxe batean lo egiten dudala jakitean, bertan behera utzi dute. Zer egin dezaket?"

C

OVID-19ak eragin handia du gure bizitzan, baina are handiagoa **gizarteko pertsona ahulenen eta baztertuenen** bizitzan, adibidez, **etxerik ez dutenen** bizitzan.

Pertsona horiek ez dute babesteko, zaintzeko eta osasuna eta lasaitasuna berreskuratzeko etxerik, eta gainera, gizarte babeserako mekanismoak erabiltzeko zaitasunak dituzte, ez baitira nahikoak eta ez baitaude egokituta beren errealtitara.

Gizarte babes pertsona guztientzat

C

Osasunerako eskubiderik ez Lan egiteko eskubiderik ez Etxebizitza duina izateko eskubiderik ez Gizarte zerbitzuak erabiltzeko eskubiderik ez

aski da
INOR EZ ETXERIK GABE

IRTENBIDERIK EZ?

BABESTEN EZ DUEN GIZARTE
BABESERAKO SISTEMA BATEAN GALDUTA



Etxerik gabeko pertsonen kanpaina
2021eko urriaren 31

¿SIN SALIDA?

PERDIDOS EN UN SISTEMA
DE PROTECCIÓN SOCIAL QUE NO PROTEGE



Ni la salud,
ni el derecho al trabajo,
ni a una vivienda digna,
ni el acceso a los servicios sociales.

digamos basta
NADIE SIN HOGAR



Campaña de personas sin hogar
31 de Octubre de 2021

Protección social para todas las personas

El impacto de la COVID19 en nuestras vidas es inmenso, pero aún es mayor en las vidas de las personas más vulnerables y excluidas de la sociedad como ocurre con las personas sin hogar. Ellas no tienen un hogar donde poder refugiarse, cuidarse y recuperar la salud y la tranquilidad, y además ven dificultado su acceso a los mecanismos de protección social, que resultan insuficientes y poco adaptados a su realidad.

Nos acercamos a su día a día

"No he podido pedir cita en Servicios Sociales para tramitar la Renta Mínima, nunca me cogen el teléfono y yo no sé pedirla en el ordenador..."

"No tengo tarjeta sanitaria y ya me han dicho en el centro de salud que la necesito para que me vea un médico. Estoy preocupada porque tengo mucha tos..."

"Tenía una cita para una entrevista de trabajo, pero al ver que duermo en un albergue me la han cancelado... ¿Qué puedo hacer?"

Retos y oportunidades que se nos presentan

Desde Cáritas y el resto de entidades que trabajamos y acompañamos la realidad de estas personas, constatamos que los sistemas de cuidado y protección actuales no son suficientes.

Es urgente avanzar hacia una sociedad donde vivamos con plena universalidad e igualdad en derechos y para conseguirlo necesitamos trabajar para responder a varios retos, que a la vez son oportunidades:

- Reclamar como derecho humano la protección social para TODAS las personas.
- Garantizar unas políticas públicas de protección social que tengan en cuenta a las personas más vulnerables, y denunciar las vulneraciones de derechos cuando se producen.
- Demandar unos medios de comunicación sensibles y veraces, que contribuyan a la sensibilización y difusión de la situación en la que viven las personas sin hogar al resto de la sociedad.
- Recuperar valores como la solidaridad, la justicia y la empatía con quienes sufren para construir una sociedad en la que las personas cuenten.

Necesitamos avanzar a una sociedad de los cuidados, donde sentimos responsables y solidarios unos de otros.

Caminar y hacer posible que todas las personas tengan un hogar, es tarea de toda la comunidad social.

digamos basta **NADIE SIN HOGAR**

ORGANIZA



COLABORA



FINANCIADA POR

